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del districte 6  

Edita 

Direcció de Regidories de Districte. 

Ajuntament de Santa Coloma de Gramenet. 

Telèfon: 93 466 40 57 

regidoriesdedistricte@gramenet.cat 

NUM 2: Febrer – Març 2017 

 

 

REOBERTURA DE VALENTÍ ESCALES 

Les obres, que formen part del conveni que 

l´ajuntament va signar el passat desembre amb 

l´INCASOL , urbanitzarà la plaça d´Alfons Comin i el 

vial que la travessa, i connectarà  els carrers d´en 

Valentí Escales i Liszt, situats al barri del Fondo. 

Les actuacions previstes a l´acord serviran per 

millorar la configuració de l´eix cívic del carrer Bruc, 

per sobre de la plaça d´Alfons Comin, i eixamplaran 

el tram comprés entre el carrer Valentí Escales i Mas 

Marí. 

Es preveu que a finals d´aquest trimestre, 

l´ajuntament pugui disposar de les parcel·les per 

executar la urbanització de la plaça d´Alfons Comin i 

del vial de connexió que la travessa. Les actuacions 

impulsades pel nou conveni facilitaran la creació 

d´espais verds i la promoció d´habitatge protegit a la 

nostra ciutat. 

OBRES AL METRO 

Transports Metropolitans de Barcelona (TMB) està 

realitzant unes obres de condicionament de l’estació 

de metro del Fondo, que han obligat a tancar l’accés 

situat a la rambla del Fondo, cantonada amb el carrer 

de Beethoven, des  del 31 de gener. Aquesta situació 

es prolongarà durant quatre mesos, 

aproximadament, que és la duració prevista de les 

obres. 

 

“Renovem els barris, una oportunitat per al Fondo” 

Aquest mes de febrer farà un any de l´inici del macro-projecte “Renovem els barris”,  iniciativa pionera a tot l´Estat Espanyol en 

l’àmbit de rehabilitació del parc d´habitatges privats amb més de 40 anys d´antiguitat. Per primer cop un ajuntament assumeix les 

funcions d´organitzador de la rehabilitació d`habitatges privats – façanes, cobertes, patis, condicionament tèrmic i actualització 

d´espais comuns- i facilita les condicions necessàries perquè la comunitat de veïns i veïnes pugui fer-se´n càrrec de la reforma amb 

plenes garanties 

El programa, “Renovem els barris” va més enllà dels clàssics projectes de rehabilitació d´edificis d´habitatges i es suma a l’estratègia 

europea de garantir una millor eficiència energètica, alhora que nodreix l´urbanisme de valor afegit en la lluita contra la pobresa 

energètica i a favor de l´estalvi d´energia, polítiques tan necessàries en el nostre districte. 

Aquesta iniciativa dóna resposta també a les necessitats de les famílies amb fórmules innovadores i imaginatives, i aprofita tots els 

recursos al nostre abast per fomentar la implicació dels veïns i veïnes i els vincles comunitaris. 

La primera àrea de conservació i rehabilitació que ha delimitat l´ajuntament de Santa Coloma ha estat el tram del carrer Pirineus 

que hi ha entre el carrer Bruc i Olot. En menys d’un any s´acabaran d´actualitzar 32 edificis d´aquest carrer, que sumen 360 

habitatges i 26 locals, amb una mitjana de 41-45 anys d´antiguitat. 

El projecte, que  te un pressupost inicial d´1,8 milions d´euros que avança l´ajuntament  amb una part subvencionada per l’Àrea 

Metropolitana de Barcelona, va estar  present al Congrés d´Arquitectura, que va dedicar una sessió a la rehabilitació d´habitatges el 

passat octubre.  

En aquest context, l’obertura del carrer Valentí Escales també haurà de servir per connectar millor el Fondo amb la resta de la 

ciutat. 

 

 

 

Remedios Aragón 

Regidora del districte 6 

 

Contra els abusos 

de les elèctriques 
L’Ajuntament i les entitats colomenques surten al carrer 

per exigir solucions justes i la fi de les retallades. 

En els últims dies hem vist com el preu de l’energia elèctrica augmenta fins a 

màxims històrics coincidint amb una onada de fred. A Santa Coloma de 

Gramenet, aquest augment de preus coincideix amb els diversos talls de 

subministrament que s’han produït: al 2017 ja en portem més de 5. Si la llei 

assegura que s’ha de garantir l’energia elèctrica  amb la màxima qualitat al 

menor cost no podem permetre que les companyies elèctriques es beneficiïn 

a costa dels consumidors, ja que es parla de guanys milionaris degut a la 

pujada de les tarifes. 

PROU! 

L’alcaldessa Núria Parlon al capdavant de la manifestació veïnal 

mailto:regidoriesdedistricte@gramenet.cat
https://pixabay.com/es/luz-bombilla-de-luz-en-bombilla-148483/


 

 

 

 

 

 

El Full del districte 6 

Dani Salgado 

“La gent està orgullosa  

de pertànyer al Fondo” 

 

 

En Dani Salgado.  a més d’un dels dos regidors del  districte 6, s’ocupa dels temes relatius a 

l’esport a la nostra ciutat. 

 

 

Quina valoració feu del treball 

realitzat a la regidoria de 

districte?  

Es fa una bona feina de proximitat 

amb els veïns del districte. 

Quines són les principals 

peticions que us ha fet arribar la 

ciutadania del vostre districte en 

aquest període de temps?  

Són molts temes i molt diversos: 

reposició de pilons, problemes de 

civisme, queixes per la neteja dels 

carrers, per la convivència de 

comunitats, deposició de gossos, 

trencaments en l’asfalt... 

Quin o quins son els mitjans més 

utilitzats per la ciutadania per 

posar-se en contacte? 

Majoritàriament de forma 

presencial: o bé quan anem de 

visita pel carrers del districte o bé 

els veïns venen a la seu de la 

regidoria a parlar amb nosaltres 

Creus que la ciutadania està 

suficientment assabentada de la 

feina que es fa des de les 

regidories de districte? 

Crec que l’ajuntament fa bastant 

ressò de la nostra feina, però la 

ciutadania no està suficientment 

assabentada 

Quin o quines qüestions són 

prioritàries per a la vostra 

regidoria de districte ara mateix? 

El problemes de convivència i de 

civisme. 

El sentiment de pertinença a un 

barri està força arrelat entre la 

ciutadania colomenca, passa el 

mateix amb l’arrelament al 

districte? O s’ha de fer encara un 

cert treball pedagògic des de les 

regidories?  

Penso que el districte del Fondo 

té moltes coses bones i la seva 

gent està orgullosa de la seva 

pertinença al barri. 

Les diferències entre els sis 

districtes són evidents però,  

poden treballar conjuntament les 

sis regidories de la ciutat en algun 

tema en concret? 

Crec que s’hauria de treballar 

conjuntament vers aconseguir 

aquest objectiu i que seria bo que 

fos així. 

 

 

EN CLAU DE CIUTAT: 

Campanya per la tinença 

responsable d´animals de 

companyia.  

Des de l´ajuntament es vol 
potenciar l´adopció i remarcar 
que els animals no són joguines. 
Les zones d´esbarjo i les actituds 
cíviques envers la recollida 
d´excrements centren una part 
important de la campanya.  

 

Més habitatges  

de lloguer social 

L´ajuntament signa un conveni 
per ampliar el parc d´habitatges 
de lloguer social. La mesura 
emfatitza la prioritat de pal·liar 
les conseqüències de la crisi 
ajudant a les persones de la 
ciutat en situació d´exclusió 
social 

Homenatge pòstum a Cancio Díaz 1922-2017 

Hi ha persones que degut a la seva constància i actitud rebel enfront les 
injustícies, deixen una profunda empremta al seu pas per la vida. Poques 
d´aquestes persones reben el merescut reconeixement social per una 
tasca que, en molts casos des de l’anonimat i jugant-se la vida, van lluitar 
per la llibertat en moments difícils. 

Dies enrere ens va deixar Cancio Díaz al 94 anys d´edat. Fuentecaliente, 
Puertollano i Santa Coloma varen ser les localitats on Cancio va 
desenvolupar la seva militància. Combat la sublevació franquista al 36 
afiliant-se a les joventuts comunistes, i un cop derrotat el Front Popular, 
es trasllada al poble miner de Puertollano. La falta de futur en aquest 
indret fa que decideixi traslladar-se a Catalunya als anys 60.  

Des de la seva arribada a Santa Coloma, Cancio pren contacte amb el 
PSUC i la gent lluitadora i disconforme de la ciutat. Gracies a la seva 
militància i la d´altres companys, els veïns i veïnes del Fondo varen 
aconseguir importants millores pel barri : escoles, aigua corrent, 
enllumenat públic, asfaltat de carrers... 

Cancio no va deixar mai el camí de la lluita social. Va marxar el dia 1 de 
gener, però pels amics, companys i família, el seu exemple i el seu 
esperit  rebel de llibertat  mai morirà. 

 

 

Espai FAVGRAM  
CARTA ABIERTA A LAS COMUNIDADES  

AFECTADAS POR EL IMPAGO DE LA SUBVENCIÓN 

Hemos tenido conocimiento que hay muchas comunidades que 

solicitaron una ayuda/subvención a la Generalitat de Catalunya para 

hacer obras/mejoras y no han recibido el dinero solicitado. 

En esta situación se encuentran muchas Comunidades de Propietarios 

de la ciudad, es por ello, que desde la Federación de AAVV de Santa 

Coloma de Gramenet les comunicamos que vamos a iniciar una 

reclamación conjunta con todos los afectados para reclamar a la 

Generalitat de Catalunya el pago de las subvenciones solicitadas. 

Para poder llevar a cabo esta actuación les agradeceríamos que se 

pusieran en contacto con nosotros a través del formulario que aparece 

en nuestra página web: www.favgram.org/blog/ formulario 

 
 Favgram es la Federación de Asociaciones de Vecinos de Santa Coloma de 

Gramenet, funcionando como tal desde 1994. Actualmente tenemos nuestra 
sede en Rambla de Fondo 14, con servicio de asistencia presencial los lunes, 
miércoles y viernes de 17.30 a 20.30h en nuestra sede. Otras  formas de 
contactar es por teléfono: 93 392 92 45 y por correo electrónico: 
favgram@gmail.com, también estamos en Twitter y en Facebook. 

 

 

VINE A VEURE’NS A LA SEU DEL DISTRICTE ! 

Ens trobaràs a: 

Centre Cívic Fondo 
Carrer Wagner, 19 
c/e. districte6@gramenet.cat 
Telèfon- 93 391 02 51 
www.gramenet.cat/districtes 

 

FELIZ AÑO DE LA GALLINA ROJA DE FUEGO 

2017   -   4175     

新年快乐红色母鸡火灾   

 

Ampliació de la  

senyalització 

orientativa per a 

vianants 

Amb aquesta mesura es 

pretén millorar la informació 

per al veïnat i els visitants de 

fora la ciutat, a més de 

promocionar els 

desplaçaments a peu i 

afavorir-ne els no motoritzats. 

 

 

http://www.favgram.org/blog/%20formulario
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